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Poseł na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej
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elenia Góra, 7 maja2021r.

Pani Lidia Mar
r

D
we wrocławiu

W nawiązaniu do spotkania Dolnośląskiego Zespołu Parlamentarnego
w dniu 4 marca202l r., którego tematem była m.in. Budowa chodnika w ciągu DK 30
w miejscowości Chmieleń, w którym Pani Dyrektor uczestniczyła, zwracam się
z uprzejmą prośbą o informację na temat podjętych dzińń rwiązanych z tą
inwestycją.
Zgodnie z Pani deklaracją, która zostŃa przyjęta z wielkim erltuĄazmem, budowa
chodnika planowana jest do realizacji w roku 2022, a w roku bieżącym zostanie
wykonana dokumentacj a techniczna.
Władze Lubomierza obieca§ wszelką techniczną pomoc w tej spawie.
Bardzo proszę Panią Dyrektor o odpowiedź najakim etapie znajduje się obecnie
sprawa przygotowania w/w dokumentacji.

W oczekiwaniu na odpowiedź pozostaję z szacunkiem

Do wiadomości:
Marek Chrabąszcz Burmistrz Miasta i Gminy Lubomięrz
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